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aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

Complex project 'Viaduct Gentbrugge'  -  Fasering

In het antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 1492 van 13 juli 2021 stelde de minister 
dat voor het viaduct van Gentbrugge De Werkvennootschap in het najaar van 2021 een 
studiebureau onder de arm heeft genomen om haar te begeleiden bij de verschillende 
doorloopfases. De minister wil verschillende oplossingen op een geïntegreerde manier 
onderzoeken en afwegen. Het doel is om een duidelijk beeld te krijgen van de werkelijke 
opgave, zodat we tot een breed gedragen project komen.

1. Hoever staat De Werkvennootschap momenteel met het project ‘Viaduct 
Gentbrugge’?

2. Er zullen verschillende onderzoeksfases worden doorlopen. 

Heeft de minister zicht op de gemaakte kosten? Zo ja, graag een gedetailleerde 
toelichting.



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 503 van 21 december 2021
van ELKE SLEURS

1. De Werkvennootschap heeft in het najaar van 2021 een bestek in de markt geplaatst, 
teneinde haar te begeleiden tijdens de onderzoeksfase. Inmiddels werd de opdracht 
geplaatst. De opstart van de onderzoeksfase is voorzien voor begin februari 2022.

2. Er wordt jaarlijks een studiebudget voorzien van 750.000 euro voor de begeleiding 
tijdens de onderzoeksfase. De doorlooptijd van de onderzoeksfase wordt op 3 jaar 
geschat.


